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Abstract (en)
Struts (5) for passing on the buffer forces into the underframe of the vehicle are connected to a head stop (1) for side buffers (2), in particular for rail
vehicles. An element (3) for securing the side buffer (2) is inserted into the head stop (1). The element (3) is designed to receive the forces occurring
in travelling operations and has connection pieces (4) for the struts (5) for passing on these forces into the underframe. <IMAGE>

Abstract (de)
An einem Kopfträger (1) für Seitenpuffer (2), insbesondere für Schienenfahrzeuge, sind Streben (5) zur Weiterleitung der Pufferkräfte in das
Untergestell des Fahrzeuges angeschlossen. In dem Kopfträger (1) ist zur Befestigung des Seitenpuffers (2) ein Element (3) eingesetzt. Das
Element (3) ist zur Aufnahme der im Fahrbetrieb auftretenden Kräfte ausgelegt und weist Anschlußstücke (4) für die Streben (5) zur Weiterleitung
dieser Kräfte in das Untergestell auf.
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